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Παρασκευή, 12 Απριλίου 2024 

  
  

Προς τον Υπουργό Υγείας, Γεωργιάδη Άδωνι 

  
 
Θέμα: «Άμεση κάλυψη των στεγαστικών αναγκών του Τομέα ΕΚΑΒ 

Κύμης» 

 
 

Κύριε Υπουργέ, 
 

Τους τελευταίους δυόμισι μήνες, μια εκ των νευραλγικότερων υπηρεσιών 
Υγείας στον Δήμο Κύμης-Αλιβερίου, ο Τομέας ΕΚΑΒ Κύμης, δεν έχει χώρο 

στέγασης, ώστε να στεγάζονται οι εργαζόμενοι κατά τη διάρκεια της εργασίας 
τους και να φυλάσσεται ο πολύτιμος εξοπλισμός της Υπηρεσίας.  

Κατά συνέπεια, η έλλειψη χώρου δυσχεραίνει περαιτέρω τις ήδη δύσκολες 
συνθήκες εργασίας τους, καθώς η ύπαρξη σύγχρονου χώρου είναι αναγκαία 

για την εκπλήρωση των απαιτητικών καθηκόντων τους.  
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Η εξεύρεση της καλύτερης δυνατής λύσης για τη στέγαση του ΕΚΑΒ Κύμης 

πρέπει να λάβει χώρα άμεσα. Η κατάλληλη, σύγχρονη δομή πρέπει να 
βρίσκεται στην ευρύτερη περιοχή του Γενικού Νοσοκομείου Κύμης και να έχει 
χώρους στάθμευσης των ασθενοφόρων.  

Επειδή η στέγαση του Τομέα ΕΚΑΒ Κύμης σε μόνιμο και κατάλληλο χώρο 
πρέπει να γίνει άμεσα, ώστε το προσωπικό να συνεχίσει να προσφέρει τα 
καθήκοντά του σε ανθρώπινες εγκαταστάσεις και συνθήκες, 

Επειδή οι εργαζόμενοι του ΕΚΑΒ που επιτελούν με αυτοθυσία το τιτάνιο έργο 
τους, πρέπει να εργάζονται σε αξιοπρεπείς συνθήκες, 

Ερωτάσθε κύριε Υπουργέ, 

1. Πόσο σύντομα θα μεριμνήσετε ώστε να ανευρεθεί σύγχρονη, 

κατάλληλη δομή για την στέγαση του Τομέα ΕΚΑΒ Κύμης και το 
προσωπικό του Τομέα να εργάζεται σε ασφαλείς και αξιοπρεπείς 
συνθήκες; 

 

  Η ερωτώσα βουλευτής  

                                Καζάνη Αικατερίνη  
 

                                  




